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Assemblea per a validar les persones que es presentaran a les primàries per construir la llista 

electoral del Comú de Lleida 2023. 

També es dona compte de la informació relativa al Comú municipal, als grups de treball del 

Comú i la informació econòmica des de la darrera assemblea del 29 de maig de 2022. 

RECULL DELS FETS MÉS DESTACATS,  COMÚ MUNICIPAL 

En temes de salut, fem seguiment sobre la moció presentada al respecte de la Salut 

mental (28 d’abril de 2022) i sobre la regulació dels fitosanitaris al nucli urbà, a partir 

dels darrers successos al barri de Llívia. També ens hem qüestionat el model de 

polígon industrial, com el que es vol fer a Torreblanca i Quatre Pilans, amb un plenari 

invitant als veïns afectats per abordar aquest tema, que entre tants altres vessants 

implica la salut pública, la protecció de l’Horta i la transició econòmica, i respecte el 

qual hem presentat al·legacions. També reclamem respostes sobre la moció del 5G 

aprovada al ple de la Paeria, perquè d’entre d’altres, es puguin aconseguir zones 

blanques de radiació electromagnètica. 

Sobre barris, el mes de maig de 2022 el Comú vam presentar una Moció sobre el 

centre històric instant a la Paeria a convocar un ple extraordinari per tractar de la 

situació d’aquest barri i les polítiques que requereix. Aquest ple extraordinari demanat 

al maig, no esdevindrà fins el mes de setembre. El Comú vam convocar a totes les 

entitats, plataformes, associacions del barri a una trobada de plenari amb el Comú per 

tal de tractar aquest tema abans del ple. Amb les aportacions rebudes registrem una 

nova moció sobre el barri del centre històric al ple extraordinari municipal. 

També hem presentat proposta per tal que l’ajuntament doni suport a les comunitats 

de propietaris per tal es puguin acollir al programa d’ajuts europeus destinats a les 

zones delimitades com Entorns Residencials de Rehabilitació Programada (ERRP), 

que a Lleida s’ubiquen en àrees amb dificultats econòmiques i d’estructuració 

social. 

En quant a Educació, hem realitzat un plenari específic sobre segregació escolar, 

conduït per tècnics de l’ajuntament de Lleida. 

En suport a les polítiques LGTBIQ+ el Comú de Lleida ha presentat a la Paeria un 

escrit que ha passat a ser recollit com a declaració institucional per tal que la Paria 

treballi per aconseguir els mateixos drets per a tothom i hem participat activament en 

la formació donada sobre la Llei Trans. 

Vam presentar una proposta de declaració institucional en favor de les dones 

iranianes, pel recent cas de la dona assassinada per la mateixa policia per no portar 

correctament el vel. 

El comúdelleida presentem esmena al Pla Director Municipal de Cooperació per a que 

els objectius de despesa quedin fixats en un mínim del 0,5% del pressupost, exclosa la 

despesa de personal, amb increments progressius per arribar a l’1% en un termini de 

cinc anys. 

https://comudelleida.cat/es/transparencia/comptes-clars/
../Downloads/19-3-3%20Assemblea%203%20març%202019.docx
https://comudelleida.cat/es/mocio-per-impulsar-latencio-a-la-salut-mental/
https://comudelleida.cat/es/mocio-per-impulsar-latencio-a-la-salut-mental/
https://comudelleida.cat/opacitat-i-inaccio-del-govern-en-la-proteccio-de-la-salut-en-laplicacio-de-fitosanitaris/
https://comudelleida.cat/allegacions-al-poligon-de-torreblanca-quatre-pilans/
https://comudelleida.cat/les-propostes-que-portem-al-ple-extraordinari-del-centre-historic/
https://comudelleida.cat/demanem-suport-municipal-a-les-comunitats-de-propietaris-que-poden-acollir-se-al-programa-dajuts-a-la-rehabilitacio-programada/
https://comudelleida.cat/wp-content/uploads/declaracio-lgtbi.pdf
https://paeria.cat/arxius/noticies/Document_cat_22098.pdf
https://comudelleida.cat/reclamem-objectius-de-despesa-mes-ambiciosos-en-el-pla-de-cooperacio-de-lleida/


  
 

 

A l’àrea animalista destaquem la tasca per la protecció dels nius de cigonyes a Lleida, 

per impulsar unes festes amb una pirotècnia respectuosa i sense soroll (Moció Lídia 

Argilés) en atenció al que suposa als animals i a moltes persones sensibles amb això, i 

hem fet seguiment d’aquest tema atès no s’ha tingut en consideració a les festes 

realitzades a Lleida un cop va ser aprovada la moció, per tant aquest segueix sent, 

com tots en realitat, un tema viu. 

Sobre la Lleida ciutat verda, reclamem les actuacions aprovades quan estàvem a 

govern sobre Porta a Porta, plantació d’arbrat, accions a realitzar amb els arbres 

morts, millorament del reg, entre altres com petició de mesures d’eficiència energètica i 

estalvi a la modificació pressupostària.  

A l’Horta de Lleida es continua demanant el Banc de Terres per tal no hi hagi terres 

sense aprofitar i impulsar nova activitat econòmica en el jovent. 

Com a Lleida ciutat neta, hem reclamat l’increment en la neteja de la ciutat també 

amb tècniques com l’aigua batre, també hem demanat la senyalització dels lavabos 

públics de la ciutat, i vam treballar una proposta de canvi de contracte de l’empresa de 

neteja que vam presentar a la pròpia empresa i treballadors i a la FAVLL, que la van 

rebre amb interès, tot i que finalment va ser rebutjada pel Ple.  

En relació a Lleida com a ciutat segura, hem parat atenció a les agressions sexuals, 

especialment a les activitats d’oci nocturn, ara amb submissió química; hem fet 

seguiment sobre les accions donades als punts liles durant les festes de la ciutat; i 

hem seguit reclamant una major il·luminació entre altres mesures. 

A Transparència s’ha demanat compte sobre el canvi de criteri relatiu al finançament 

dels locals d’associacions de veïns, i sobre les tasques dels càrrecs de confiança del 

govern municipal. I hem presentat una proposta, aprovada, per millorar la 

transparència de la informació pública sobre els projectes Next Generation.  

Justament, del ple de l’estat de la ciutat, destaquem la poca activitat propositiva per 

part dels grups i com per la part del Comú volem activar un no als missatges 

derrotistes d’alguns, amb l’objectiu clar d’immobilitzar-nos, perquè aconsegueixen el 

contrari, que vulguem treballar cada cop amb major contundència pels nostres 

drets. 

RECULL DE LES COMISSIONS DE TREBALL DEL COMÚ DE LLEIDA 

TÈCNIQUES 

CAMPANYA: Treball actiu per a impulsar la campanya del Comú a les municipals del 

2023. 

CANDIDATURA: Entrevistes a les persones candidates a les Primàries del Comú de 

Lleida. 

COMUNICACIÓ: Treball de suport a la comunicació del Comú de Lleida. 

VOLUNTARIS/ÀRIES: Activitat per tal acompanyar tot el procés de les eleccions. 

TEMÀTIQUES 

FEMINISMES: Des de la Comissió Permanent del Consell Municipal de les Dones 

on hi participa el Comú amb la representació de la Marina Pifarré, es treballa pel 

Protocol de dol en cas de feminicidi; També les accions en suport a la interrupció 

voluntària de l'embaràs 

https://comudelleida.cat/proposta-de-resolucio-per-al-trasllat-dels-nius-de-cigonyes-de-les-sitges/
https://comudelleida.cat/demanem-accions-davant-el-creixement-del-nombre-darbres-morts-i-secs/
https://comudelleida.cat/demanem-accions-davant-el-creixement-del-nombre-darbres-morts-i-secs/
https://comudelleida.cat/mesures-destalvi-i-eficiencia-energetica-en-la-modificacio-pressupostaria/
https://comudelleida.cat/mesures-destalvi-i-eficiencia-energetica-en-la-modificacio-pressupostaria/
https://comudelleida.cat/reiterem-la-proposta-dimplementacio-dun-banc-de-terres-de-lhorta-de-lleida/
https://comudelleida.cat/modificar-el-contracte-lunica-via-per-una-ciutat-neta/
https://comudelleida.cat/modificar-el-contracte-lunica-via-per-una-ciutat-neta/
https://comudelleida.cat/el-comudelleida-pressenta-un-prec-per-actuar-contra-els-casos-de-submissio-quimica-amb-punxades-en-espais-doci-nocturn/
https://comudelleida.cat/el-comudelleida-pressenta-un-prec-per-actuar-contra-els-casos-de-submissio-quimica-amb-punxades-en-espais-doci-nocturn/
https://comudelleida.cat/electoralisme-en-el-canvi-de-criteri-relatiu-al-financament-dels-locals-dassociacions-de-veins/
https://comudelleida.cat/electoralisme-en-el-canvi-de-criteri-relatiu-al-financament-dels-locals-dassociacions-de-veins/
https://comudelleida.cat/demanem-revisar-les-tasques-i-sous-dels-carrecs-de-confianca-i-assessors-de-lajuntament-de-lleida/
https://comudelleida.cat/demanem-revisar-les-tasques-i-sous-dels-carrecs-de-confianca-i-assessors-de-lajuntament-de-lleida/
https://comudelleida.cat/millorar-la-transparencia-entorn-els-projectes-next-generation/
https://comudelleida.cat/millorar-la-transparencia-entorn-els-projectes-next-generation/
https://comudelleida.cat/protagonisme-ciutada/

